
Geachte leden van de raad, 

Naar aanleiding van het begrotingsdebat november vorig jaar heb ik uw raad toegezegd u op de 

hoogte te houden van eventuele alternatieve financieringsmogelijkheden van Shelter City (LTA 2020-

207).  

Uw raad heeft eerder besloten Shelter City vanaf dit jaar niet meer te bekostigen. Wel hebben we 

eenmalig de middelen die overbleven in 2020, als gevolg van het niet kunnen ontvangen van een gast 

door Corona beperkingen, behouden voor dit jaar. 

Recent is echter door de uitvoerende organisatie in Groningen, het University College, om dezelfde 

reden besloten geen gast te ontvangen. Daarmee zal het resterende bedrag terugvallen naar de 

gemeentebegroting. 

Het University College Groningen is overigens nog wel aan het kijken of ze het Shelter City 

programma in de toekomst kan voortzetten met nieuwe samenwerkingspartners en budgetten. 

Op het moment dat dat lukt zullen we als gemeente het programma blijven erkennen en 

ondersteunen waar mogelijk zoals gevraagd door moederorganisatie Justice & Peace. 

 

Met vriendelijke groet, 

Carine Bloemhoff 
Wethouder Onderwijs 
 


